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Śmiertelny wypadek 
w Wołominie

Musimy mieć 
atrakcyjną ofertę

Absolutorium dla Zarządu Powiatu

Wywiad z Adamem Łossanem, 
wicestarostą wołomińskim

Czytaj na str. 3

Na sesji w dniu 18 czerwca 
Rada Powiatu Wołomińskiego 
udzieliła Zarządowi Powiatu 
absolutorium z tytułu wyko-
nania budżetu za 2017 r. oraz 
przyjęła roczne sprawozdanie 
finansowe. Sprawozdanie z 
wykonania budżetu powiatu 
uzyskało pozytywną ocenę 
Regionalnej Izby Obrachun-

kowej w Warszawie. Podejmu-
jąc w grudniu 2017 r. uchwałę 
budżetową, rada zaplanowała 
dochody powiatu w wysoko-
ści 187.649.962 zł a wydatki w 
wysokości 191.808.918 zł. Plan 
był wielokrotnie zmieniany w 
ciągu roku, w efekcie nastąpił 
wzrost dochodów o 14 mln zł – 
dochody po zmianach wynio-

sły 202.522.258 zł, natomiast 
wydatki po zmianach wynio-
sły 208.547.599 zł. Największe 
wydatki wystąpiły w dziale 
transport i łączność (budowa i 
remonty dróg, Wspólny Bilet, 
współpraca z gminami w ra-
mach Narodowego Programu 
Rozwoju Dróg Lokalnych). 

(dokończenie na str. 3)

W sobotę 16 czerwca oko-
ło godz. 13 na skrzyżowaniu 
ulic 1 Maja i Reja w Wołominie 
zderzyły się dwa motocykle. 
28-latek kierując motocyklem 
SUZUKI będąc na drodze 
podporządkowanej nie ustąpił 
pierwszeństwa przejazdu i zde-

rzył się z jadącym prawidłowo 
motocyklem HONDA kiero-
wanym przez 33-latka, który 
w wyniku odniesionych ob-
rażeń poniósł śmierć na miej-
scu. Drugi z uczestników tego 
zdarzenia z obrażeniami ciała 
został przewieziony do szpitala. 

Siła uderzenia była tak duża, że 
pojazdy zostały odrzucone na 
przeciwległe pobocza.

To kolejny śmiertelny wy-
padek na tym skrzyżowaniu, 
w ubiegłym roku zginęła tutaj 
trzyosobowa rodzina. Coś jest 
nie tak w tym miejscu, może 
jadący ul. 1 Maja nie widzą wy-
jazdu z podporządkowanej ul. 
Reja, może zawodzi oznakowa-
nie albo ograniczona widocz-
ność. Może osoby odpowie-
dzialne za stan bezpieczeństwa 
w mieście zajęłyby się tym 
skrzyżowaniem? Chociaż będą 
to niestety działania spóźnione 
o kolejną śmiertelną ofiarę.  

A.B.
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Polityka a mundial

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 

które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77 
email: biuro@uscinski.pl

Wielu architektów i urba-
nistów powtarza, że elegancki 
dworzec kolejowy stanowi wi-
zytówkę miasta, w końcu jest 
to pierwszy budynek, jaki czę-
sto widzą przyjeżdżające do 
danego miasta osoby. Za ok. 
2 lata całkiem nowy dworzec 
będą miały Ząbki, ale też dwie 
inne miejscowości w powie-
cie wołomińskim – Chrzęsne 
oraz Dobczyn.

Kolejarze planują budo-
wać tzw. dworce systemowe, 
czyli stworzyć kilka gotowych 
projektów, które będzie moż-
na wielokrotnie realizować 
w różnych miastach. W Ząb-
kach powstanie dworzec typu 
B - powstanie nowy budynek, 
który ma mieć wydzieloną 
w części kubaturowej część 
techniczną wraz z toaletą i 
zamkniętą, ogrzewaną pocze-
kalnią oraz część komercyjną 

(z możliwością sprzedaży bi-
letów) lub kasę z zapleczem 
sanitarnym. Dworzec będzie 
miał niewielką wieżę zegaro-
wą.

Nie wiadomo jeszcze, w 
którym dokładnie miejscu, 

obok istniejącego peronu, 
powstanie nowy dworzec w 
Ząbkach. PKP poinformowa-
ła już, że np. w Chrzęsnem 
obecny budynek zostanie 
przeznaczony do rozbiórki, a 
nowy dworzec powstanie po 

Ząbki z wizytówką
Mówiło się o tym od kilku lat, a teraz już jest przesądzone. PKP wybuduje w Ząbkach nowy 
dworzec kolejowy, ruszył przetarg na zaprojektowanie i wybudowanie obiektu.

drugiej stronie torów. Roze-
brany zostanie też obecny bu-
dynek w Dobczynie.

Termin składania ofert 
w trwającym przetargu mija 
11  lipca. Jedynym kryterium 
wyboru jest cena. Łączna 
wartość zamówienia na 29 
obiektów w całej Polsce jest 
szacowana na ponad 70 mln 
zł netto, czyli koszt jednego 
dworca (projekt i wykonanie) 
kształtuje się w okolicach 2-3 
milionów złotych. 

Według zapisów, wyko-
nawcy będą mieli 37 tygodni 
na wykonanie i przekazanie 
kompletnej dokumentacji 
projektowej oraz uzyskanie 
pozwolenia na budowę. W 
terminie do 70 tygodni wy-
konawcy mają przeprowadzić 
prace budowlane i przeka-
zać obiekty zamawiającemu 
do użytkowania. Oznacza to 
mniej więcej 2 lata wszystkich 
prac – jeśli wszystko pójdzie 
zgodnie z planem, z nowego 
dworca w Ząbkach odjedzie-
my pociągiem jesienią 2020 
roku.

TS

Mundial zdecydowa-
nie bardziej interesuje 
społeczeństwa europejskie 
(i nie tylko) niż polity-
ka wewnętrzna czy mię-
dzynarodowa. Wszyst-
kie serwisy informacyjne 
omawiają głównie wyniki 
meczów, niespodzianki, 
zachowania piłkarzy, suk-
cesy i porażki sportowe. 

Także w Polsce zda-
je się na dalszy plan scho-
dzić polityka. Również 
politycy, a obserwuję 
większość z nich z bliska, 
interesują się teraz moc-
no footballem, a wieczo-
rami na większości ekra-
nów telewizorów w Sejmie 
i w hotelu sejmowym po-
jawia się zielona murawa. 
Bo mistrzostwa świata to 
naprawdę wielkie wyda-
rzenie, rywalizacja dru-
żyn narodowych z całego 
świata, i to rywalizacja o 
wiele bardziej fair play niż 
polityka. 

Zapowiadany politycz-
ny bojkot mundialu od-

był się jednak. Na meczu 
otwarcia zabrakło wielu 
głów państw europejskich, 
Putin kibicował w towa-
rzystwie swoich przyja-
ciół z państw uważanych 
raczej za totalitarne. Swo-
ją drogą zastanawiam się, 
czy wytrwamy w tym boj-
kocie do końca, do finału. 
Jak każdy Polak lubię so-
bie wyobrażać, że Polska 
gra w finale. Takie marze-
nie ma z pewnością także 
nasz Prezydent. Co więc 
zrobi, jeśli to marzenie się 
ziści. Ja, na jego miejscu, 
poleciałbym na taki finał!

Rosja przed mundia-
lem starała się studzić 
emocje polityczno-mili-
tarne, nie było w ostatnim 
czasie ostrych wystąpień 
czy działań Putina. Wi-
dać tu dużą cierpliwość 
i opanowanie. Putin cze-
ka na sukces organizacyj-
ny mundialu. Jest mu on 
potrzebny w polityce we-
wnętrznej i zewnętrznej. 
I wszystko wskazuje na 
to, że ten sukces będzie. 
Aż do wielkiego finału 15 
lipca Rosja będzie prezen-
towała się jako spokojny, 
cywilizowany kraj. A co 
będzie potem? No cóż, hi-
storia kołem się toczy, a 
wszyscy pamiętamy, jak 
po igrzyskach w Soczi, 
Rosja zajęła Krym.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Infrastruktura na peronie w Ząbkach nie jest obecnie zbyt bogata

Uczniowie z Kobyłki bliżej nauki
W roku szkolnym 2017/2018 aż 2000 uczniów i 160 nauczycieli wzięło udział w projekcie Szkoła Bliżej 
Nauki, realizowanym przez Centrum Nauki Kopernik w partnerstwie z samorządami z Mazowsza. 

W ostatnim kwarta-
le 2017  r. do wszystkich 38 
szkół z Mazowsza trafiło po 
10 zestawów edukacyjnych 
„Woda” oraz 50 zestawów 
„Micro:bit” służących  do 
nauki programowania. Stwo-
rzona przez ekspertów Cen-
trum Nauki Kopernik zawar-
tość pudełka „Woda” pozwala 
w  interdyscyplinarnym 
ujęciu poznać chemiczne, 
fizyczne i optyczne właści-
wości wody. Doświadczenia 
w  zestawie zostały dobrane 
tak, aby uczniowie mogli bez 
trudu uświadomić sobie, że 

zachodzące w przyrodzie zja-
wiska, których na co dzień 
doświadczają, podlegają pra-

wom wielu różnych dziedzin 
nauki, a  woda jest nie tylko 
częścią ich codzienności, ale 

też niezwykle cennym ziem-
skim zasobem. Dzięki sa-
modzielnemu wykonywaniu 
eksperymentów uczniowie 
mogą spojrzeć na  świat ca-
łościowo i  przełamać ogra-
niczenia szkolnej edukacji 
przedmiotowej. Koncepcja 
pudełka powstała w  ramach 
Programu Operacyjnego Ka-
pitał Ludzki „Przewrót Ko-
pernikański”.

Uczniowie z Kobyłki 
mieli okazję brać aktywny 
udział w zajęciach w Majster-
ni w Centrum Nauki Koper-
nik. Pracowali w grupach nad 
budową wahadła, mostów, 
wyrzutni.  Później zwiedzali 
wystawy według wcześniej 
przygotowanych wskazówek 
swoich nauczycieli. 
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Musimy mieć atrakcyjną ofertę

Zielonka zawdzięcza 
Mu bardzo dużo 

Z Adamem Łossanem, wicestarostą wołomińskim, o jego balu 
studniówkowym,  konkursach na dyrektorów placówek oświa-
towych oraz planach inwestycyjnych podczas wakacji rozma-
wia Agata Bochenek. 

Zmarłego niedawno wieloletniego przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Zielonce Adama Pulita wspomina wicestarosta 
Adam Łossan. 

Adam Pulit Przewodniczący 
Rady Miasta Zielonka w la-
tach 1998 - 2010 

Z wielkim żalem przyjąłem 
wiadomość o śmierci Adama 
Pulita, choć wiedziałem o jego 
poważnej chorobie. Co mogę 
powiedzieć? Był inżynierem, 
dyrektorem dużego zakładu w 
Zielonce, w ostatnich latach za-
łożył i z powodzeniem prowadził 
nowoczesną firmę. Był też samo-
rządowcem, szczerze oddanym 
swojemu miastu. Był światłym i 
prawym człowiekiem czynu, któ-
ry umiał podejmować odważne i 
dalekosiężne decyzje. 

Poznałem go w kadencji 
1998-2002, był wówczas prze-
wodniczącym zielonkowskiej 
rady, a ja radnym powiatowym. 
Nasze wizje rozwoju miasta były 
na tyle zbieżne, że w kolejnych 
wyborach samorządowych w 
2002 roku, Adam Pulit starto-
wał do Rady Miejskiej z mojego 
komitetu. Swobodnie wygrał i 
znowu stanął na czele zielon-
kowskiej rady. Tą radą kierował 
w sumie przez 12 lat i był bardzo 
sprawnym przewodniczącym. 
Umiał słuchać, umiał podejmo-
wać decyzje i przekonać radnych 
do swoich racji. Zielonka bardzo 
dużo mu zawdzięcza. W czasie 
tych trzech kadencji, kiedy był 
przewodniczącym, wybudowa-
no wiele kilometrów infrastruk-
tury podziemnej: wodociągowej 
i kanalizacyjnej, wybudowano 
od nowa kilka ulic a na wielu 
poprawiono nawierzchnię. Wy-
budowano również miejskie 

gimnazjum i rozbudowano 
szkołę podstawową nr 2. Zain-
westowano wówczas w te działa-
nia ponad 120 mln złotych. Tak 
wielkiego przedsięwzięcia nie 
udałoby się zrealizować, gdyby 
nie rola i praca Adama Pulita, 
który tak kierował Radą Miasta, 
że przeznaczyła ona tak znaczące 
środki na budowę infrastruktury 
podziemnej. Bardzo sprzyjał roz-
wojowi Zielonki i starał się, żeby 
wszyscy z którymi współpraco-
wał, także ten rozwój wspierali.   

Nie muszę chyba dodawać, 
że dla mnie jako ówczesnego 
burmistrza Zielonki współpra-
ca z Adamem Pulitem miała 
ogromne znaczenie. Był czło-
wiekiem odpowiedzialnym i za-
angażowanym w rozwój miasta, 
można było na nim polegać w 
każdej sytuacji. Odszedł zde-
cydowanie za wcześnie, pozo-
stawiając po sobie same dobre 
wspomnienia. 

Moja Gazeta Regionalna: Pa-
mięta Pan takie zakończenie 
roku szkolnego, które szcze-
gólnie utkwiło w pamięci? Bo, 
na przykład, było świadectwo 
z czerwonym paskiem i książ-
ka w nagrodę?
Wicestarosta Adam Łossan: 
Zbyt wiele lat minęło odkąd 
dostawałem świadectwa na 
zakończenie roku szkolnego, 
choć generalnie były one do-
bre, przeważały piątki i czwórki, 
żebym dokładnie pamiętał. Za 
to ciągle mam w pamięci bal 
studniówkowy na zakończenie 
roku szkolnego w klasie matu-
ralnej, a uczyłem się w liceum 
im. Władysława IV. Wtedy tań-

czyło się tańce tradycyjne i naj-
modniejszego wówczas twista. 
Chciałem się popisać, pokazać 
jaki ze mnie tancerz i wywró-
ciłem się na śliskim parkiecie. 
Z popisu przed moją sympatią, 
która teraz jest moją żoną nic 
nie wyszło. To wydarzenie bar-
dzo utkwiło mi w pamięci, bo 
przez twista miałem zepsutą 
studniówkową zabawę.   

Za kilka dni koniec roku 
szkolnego. Jak minął ten rok w 
szkołach prowadzonych przez 
Powiat Wołomiński? 
Mijający rok był pracowity, za-
równo dla uczniów, dyrektorów 
i kadry pedagogicznej, jak i dla 

organu prowadzącego, czyli 
Powiatu. A teraz czas na nie-
zbędne zmiany organizacyjne. 
Ogłosiliśmy ostatnio konkur-
sy na stanowisko dyrektora w 
trzech szkołach: dwóch w Ra-
dzyminie i w Wołominie oraz 
w Poradni Pedagogiczno-Psy-
chologicznej w Zielonce. Kon-

kurs na dyrektora poradni nie 
został rozstrzygnięty, podobnie 
jak na dyrektora Zespołu Szkół 
Techniczno-Zawodowych w 
Radzyminie, w związku z tym w 
najbliższym czasie zostaną pod-
jęte stosowne kroki. Konkurs 
na stanowisko Zespołu Szkół 
Specjalnych w Radzyminie wy-
grała nauczycielka tejże szkoły. 
Natomiast konkurs w Zespole 
Szkół Specjalnych w Wołomi-
nie zostanie rozstrzygnięty 28 
czerwca. 
Jesteśmy już po wstępnym na-
borze do klas pierwszych i tu-
taj odnotowaliśmy lekki plus 
w porównaniu z rokiem ubie-
głym. Młodzież z powiatu wo-
łomińskiego ma bardzo duży 
wybór miejsc dalszej nauki, 
może ubiegać się o miejsce w 
kilku naszych szkołach, dlatego 
staramy się zachęcić tak ofertą 

edukacyjną, jak i warunkami 
nauki. Czujemy tu konkurencję 
ze strony Warszawy. Dlatego 
ciągle idziemy do przodu np. 
wybudowaliśmy salę sportową 
i nowe skrzydło budynku LO 
w Radzyminie, projektujemy 
nowe pomieszczenia w ZSTZ 
w Radzyminie i Zespole Szkół 
w Zielonce, chcemy te szkoły 
unowocześniać i rozbudowy-
wać, chcemy unowocześnić ich 
zinformatyzowanie. Część na-
szych szkół podpisała porozu-
mienia partnerskie z wyższymi 
uczelniami, np. LO w Radzymi-
nie z Politechniką Warszawską, 
a Zespół Szkół Ekonomicznych 
w Wołominie z Wyższą Szkołą 
Menedżerską w Warszawie. Ko-
lejne szkoły prowadzą rozmowy 
w tym zakresie. 

Wakacje to czas wykorzysty-
wany na bieżące remonty w 
szkołach. 
Remonty są planowane we 
wszystkich placówkach, wy-

mienię tylko te największe: re-
mont sal lekcyjnych w Zespole 
Szkół w Zielonce za ok. 320 
tys. złotych oraz w ZSE w Wo-
łominie o wartości 100 tys. zł. 
W Zespole Szkół Specjalnych 
w Wołominie robimy instalację 
oddymiania klatki schodowej 
za 140 tys. zł i został już ogło-
szony przetarg na budowę win-
dy zewnętrznej. Bardzo duża 
inwestycja prowadzona jest w 
LO w Radzyminie, koszt wyko-
nania elewacji zabytkowego bu-
dynku i nowego pokrycia dachu 
wynosi kilka milionów złotych. 
Przygotowujmy się, bo w tym 
roku jest ostatni „normalny” 
nabór  do szkół ponadgimna-
zjalnych, według starych zasad. 
W następnym roku naukę po-
dejmą dwa roczniki, absolwenci 
gimnazjum i ósmej klasy szkoły 
podstawowej, dlatego musimy 
mieć atrakcyjną ofertę, żeby po-
dołać nowym wyzwaniom. 

Absolutorium dla Zarządu Powiatu
Na wydatki w tym dziale 

przeznaczono w ubiegłym roku 
ponad 53 mln zł. Jeszcze więcej, 
bo ponad 57,5 mln zł przezna-
czono na wydatki inwestycyjne. 

Najważniejsze inwestycje 
powiatowe 2017 r. przedstawił 
starosta Kazimierz Rakowski, 
wymieniając takie zadania, jak:
- budowa bazy dla Wydziału 

Inwestycji i Drogownictwa w 
Zagościńcu – koszt w 2017 r.  
2.499.633 zł, całkowity koszt 
zadania 3.515.433 zł;

- rozbudowa drogi powiatowej 
w Sulejowie (gmina Jadów) – 
koszt 125.574 zł, koszt całko-
wity 2.405.538 zł;

- przebudowa drogi powiatowej 
w Nowym Jankowie (gm. Ra-
dzymin) – koszt 612.921 zł;

- przebudowa mostu w Turzu 
(gm. Poświętne) – wydat-
kowano 41.355 zł w 2017 r., 
koszt całkowity 1.571.355 zł;

- przebudowa ul. Korczaka w 
Radzyminie – 842.687 zł;

- przebudowa skrzyżowania ul. 
Wileńskiej i Ogrodowej w 
Wołominie – koszt całkowity 
959.548 zł;

- budowa ronda Marecka, Szkol-
na, Dworkowa w Kobyłce – 
koszt 1.477.618 zł;

- przebudowa ciągu ulic Za-
łuskiego, Zagańczyka, Ma-
reckiej, Szerokiej – koszt 
2.805.557 zł w 2017 r., całko-
wity koszt 12.985.121 zł;

- rozbudowa ul. Piłsudskiego i 
Radzymińskiej w Wołominie 
– 3.331.699 zł w 2017 r., całko-
wity koszt 5.377.161 zł;

- budowa drogi od Osęki (gm. 

Strachówka) do granic powia-
tu – 989.053 zł;

- budowa drogi powiatowej 
na odcinku od drogi 634 do 
ronda w Majdanie (gm. Wo-
łomin) – koszt 2.011.055 zł w 
2017 r.;

- budowa ronda w Postoliskach 
(gm. Tłuszcz) – koszt 690.644 
zł w 2017 r., koszt całkowity 
730.072 zł;

- przebudowa mostu w Ku-
rach (gm. Tłuszcz) – koszt 
2.545.222 zł. 

Po inwestycjach drogowych 
starosta Rakowski zaprezen-
tował inwestycje oświatowe: 
adaptację budynku na potrzeby 
Zespołu Szkół Specjalnych w Ra-
dzyminie i rozbudowę budynku 
LO w Radzyminie wraz z bu-
dową sali gimnastycznej – koszt 
całkowity 9.063.702 zł, w 2017 r. 
wydatkowano na tę inwestycję 
3.148.249 zł. Starosta podkreślił, 
że budynek liceum, gdzie obec-
nie prowadzony jest kapitalny re-
mont dachu wraz z wykonaniem 
elewacji, będzie już niedługo 
oświatową wizytówką powiatu 
wołomińskiego. Nie zabrakło 
także informacji o nakładkach 

asfaltowych wykonanych w ub. 
r. w miejscowościach naszego 
powiatu. Łącznie położono 14 
km nowych nakładek o łącznej 
wartości 2,5 mln zł. Gros prac 
wykonał we własnym zakresie 
Wydział Inwestycji i Drogownic-
twa. 

Komisja Rewizyjna Rady 
Powiatu pozytywnie zaopi-
niowała przedstawione spra-
wozdania i złożyła wniosek o 
udzielenie Zarządowi Powiatu 
absolutorium. Także RIO wy-
dała pozytywną opinię o przed-
stawionym sprawozdaniu oraz 
o wniosku komisji. W sytuacji, 
gdy RIO i Komisja Rewizyjna 
wydały pozytywne opinie, rad-
nym nie pozostało nic innego, 
jak podjąć stosowne uchwały. 
Roczne sprawozdanie finansowe 
wraz ze sprawozdaniem z wyko-
nania budżetu powiatu za 2017 r. 
zostało przyjęte wynikiem gło-
sowania: 17 za, 11 przeciw, przy 
braku głosów wstrzymujących. 
Uchwała w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu absoluto-
rium z tytułu wykonania bu-
dżetu za 2017 r. została podjęta 
16 głosami „za”, przy 12 glosach 

przeciwnych, przy braku głosów 
wstrzymujących. 

Starosta Kazimierz Rakow-
ski podziękował radnym za 
udzielenie absolutorium. Szcze-
gólne podziękowania skierował 
starosta do skarbnik Jadwigi 
Tomasiewicz, sekretarz Anety 
Piotrowskiej, naczelników wy-
działów Starostwa, Wydziału In-
westycji i Drogownictwa. – Dzię-
kuję wszystkim pracownikom, 
którzy pracują na rzecz powiatu 
i naszych mieszkańców. Bo cóż 
zrobiłby Zarząd bez pracowni-
ków, którzy uczciwie i sumiennie 
wykonują swoją pracę. 

Sesja absolutoryjna została 
uświetniona koncertem muzyki 
dawnej w wykonaniu zespo-
łu FLAUTI DIVERTENTI z 
Woli Rasztowskiej. Zespół wy-
stępował ostatnio w pałacu w 
Chrzęsnem podczas Koncertu 
Młodych Talentów, w najbliż-
szym czasie będzie koncertował 
w Niemczech. Występ utalen-
towanych Marysi, Oli i Wiktorii 
był tak udany, że aż marzy się, by 
każda sesja rady powiatu zaczy-
nała się tak muzykalnie.

Agata Bochenek

(dokończenie ze str. 1)

od lewej: radny Andrzej Zbyszynski, przewodniczący rady Janusz Werczyński, starosta Kazimierz Rakow-
ski, dyrektor GOK w Klembowie Iwona Świebioda, radna Magdalena Suchenek oraz zespół FLAUTI DI-
VERTENTI
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Ambitnie, ale ryzykownie

Dnia 15.11.2017 r. podpisana 
została Umowa na dofinansowanie 
Projektu pt. „Modernizacja Punk-
tów Selektywnego Zbierania Odpa-
dów Komunalnych w Gminie Wo-
łomin”. 

Zadanie to realizowane jest 
w  ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Ma-
zowieckiego na lata 2014-2020, Oś 
Priorytetowa V „Gospodarka przy-
jazna środowisku”, Działanie 5.2 
„Gospodarka odpadami”. 

Realizacja przedmiotowego 
Projektu przyczyni się do zwięk-
szenia dostępności dla wszystkich 
mieszkańców Gminy Wołomin do 
Punktów Selektywnej Zbiórki Od-

padów Komunalnych (PSZOK) 
zlokalizowanych: przy ul. Łukasie-
wicza 4 w Wołominie i przy Al. Nie-
podległości 253 w Starych Lipinach 
oraz podniesienia jakości świadczo-
nych usług Wnioskodawcy, w za-
kresie odbioru selektywnie groma-
dzonych odpadów komunalnych 
obszaru Gminy Wołomin. 

Realizacja przedmiotowego 
Projektu przyczyni się m.in. do pod-
niesienia dostępności PSZOK-ów 
poprzez dostosowanie funkcjono-

wania PSZOK do potrzeb osób nie-
pełnosprawnych, wydłużenie go-
dzin pracy 8h/5 dni w tygodniu oraz  
praca  w sobotę do godziny 19.00.

Jednocześnie zostanie podnie-
siona jakość świadczonych usług, 
poprzez poszerzenie gamy usług po-
wiązanych z selektywną zbiórką od-
padów komunalnych, utworzenie 
punktu naprawczego oraz przyjmo-
wania rzeczy używanych niestano-
wiących odpadów.

Doposażone zostały 2 PSZOK-i 
w sprzęt niezbędny, do zapewnie-
nia prawidłowego funkcjonowania 
i optymalizacji realizowanych usług 
publicznych m.in. waga samocho-
dowa, rozdrabniacz mobilny.

Modernizacja Punktów Selektywnego 
Zbierania Odpadów Komunalnych 

w Gminie Wołomin
Projekt współfinansowany z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

Całkowita wartość projektu 1 568 706,00 PLN. 
Wartość dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 855 600,00 PLN.

Ultranowoczesne przedszkole w Zielonce zachwyca wyglądem i funkcjonalnością, ale budzi 
też ogromne emocje w lokalnej polityce. Część radnych zarzuca burmistrzowi niedopatrzenia, 
twierdząc, że narażono miasto na niepotrzebne koszty.

- Wszyscy cieszymy się z 
tego, jak wspaniały obiekt po-
wstał w mieście. Najlepszym 
potwierdzeniem jego popu-
larności jest liczba chętnych 
zdecydowanie przekraczają-
ca liczbę miejsc. Mieszkańcy 
chcą przyprowadzać tu dzieci, 
bez względu na to, jak daleko 
mieszkają. Osobom nieprzy-
chylnym naszym działaniom 
taki sukces przeszkadza – 
mówi „Regionalnej” Grzegorz 
Dudzik, burmistrz Zielonki.

Jakie zarzuty formułu-
ją radni opozycyjni? Moż-
na je znaleźć we wnioskach z 
„Kontroli przebiegu procesu 
inwestycyjnego dotyczącego 
budowy przedszkola przy ul. 
Staszica w Zielonce”. Dodat-
kowe kontrole przeprowadzo-
no, ponieważ części radnych 
nie usatysfakcjonowały usta-
lenia Komisji Rewizyjnej, któ-
ra nie dopatrzyła się niepra-
widłowości.

Czekając na prąd 
z dachu

Pierwszym z zarzutów są 
„nieprawidłowości” w pro-
cesie projektowym, które w 
konsekwencji doprowadziły 
do zmian już w trakcie trwa-
nia inwestycji, co spowodo-
wała zwiększenie wydatków.

- Faktycznie, w trakcie bu-
dowy nanoszono poprawki i 
aktualizacje do projektu. To 
naturalne zjawisko przy okazji 
tego typu inwestycji. Na bieżą-
co reaguje się na sytuacje, kie-
dy podczas budowy jakieś roz-
wiązania wydają się lepsze niż 
w czasie projektowania, lub 
trzeba je uszczegółowić. Każ-
dy, kto prowadził jakąkolwiek 
inwestycję, wie, że takie sytu-
acje są częste, tym bardziej na 
budowach, które wykorzystują 
nowoczesne technologie – od-
powiada burmistrz Dudzik.

Drugi z zarzutów dotyczy 
spraw związanych z nowo-
czesną instalacją fotowolta-

iczną na dachu przedszkola. 
Raport radnych zwraca uwa-
gę, że mająca produkować 
energię instalacja do tego 
momentu nie funkcjonuje. 
I faktycznie tak jest. 

- Padliśmy tutaj trochę 
ofiarą wyznaczanych sobie 
ambitnych celów, zastosowa-
liśmy rozwiązanie, które w 

naszych warunkach okaza-
ło się zbyt nowoczesne, firmy 
energetyczne nie są przygo-
towane do szybkiego podłą-
czenia aż tak dużych instala-
cji, nie mają przetestowanych 
procedur, to my przecieramy 
w tym zakresie szlaki – przy-
znaje burmistrz Zielonki. Jak 

informuje, instalacja wyko-
nana została prawidłowo, a 
toczone właśnie rozmowy z 
firmą energetyczną zmierza-
ją we właściwym kierunku i 
wkrótce przedszkole, zgod-
nie z projektem, samo będzie 
generowało prąd, obniżając 
koszty działalności.

Trzeci z ważnych zarzu-
tów dotyczy przekazania 1.3 
miliona złotych do Święto-
krzyskiego Urzędu Skarbo-
wego. Zdaniem autorów kon-
troli, było to bezpodstawne. 
Tymczasem burmistrz ripo-
stuje, że Zielonka nie mia-
ła tutaj żadnego wyboru, re-

alizowała decyzję urzędową 
i rutynową procedurę – ko-
mornik zajął po prostu wyna-
grodzenie wykonawcy. 

- Być może pewnym na-
szym błędem było zbyt ambit-
ne, zbyt odważne podejście do 
nowatorskiego projektu. Na to 
nałożył się fakt, że firma, któ-
ra wygrała przetarg miała po-

ważne problemy. Chcieliśmy 
mieć jednak wyjątkowe przed-
szkole i to udało się osiągnąć. 
Zasady wg jakich mieliśmy bu-
dować, ustalaliśmy jeszcze z 
radą poprzedniej kadencji. Był 
w tym zakresie konsensus. Na-
wet jeśli wciąż jeszcze mamy 
pewne problemy wynikające z 
zaawansowania technologicz-
nego niektórych rozwiązań, 
warto było budować nowocze-
sny i przyjazny obiekt – koń-
czy burmistrz Dudzik.

W trakcie burzliwej, ma-
jowej sesji Rady Miasta doszło 
to szeregu niezbyt eleganckich 
sytuacji, potwierdzających, że 
w Zielonce trwa już kampa-
nia wyborcza. Radni przyjęli 
niewielką większością głosów 
sprawozdanie komisji, jedno-
cześnie nie pozwalając burmi-
strzowi na odniesienie się do 
zarzutów. W zaleceniach po-
kontrolnych, zwrócono się do 
Urzędu Miasta m.in. o podję-
cie działań na rzecz odzyska-
nia sumy wpłaconej do Urzę-
du Skarbowego oraz ukaranie 
projektanta i firmy weryfiku-
jącej projekt. Wkrótce prze-
konamy się, czy sprawa będzie 
miała dalszy ciąg.

TS

Przedszkole Miejskie nr 4 w Zielonce - imponuje i budzi kontrowersje 
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Veturlilo w Rembertowie

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 15.00

Meble 
wielkogabarytowe

Promocja!   do 
40%  do 

30%

Bibeloty

Zarząd Dróg Miejskich 
reprezentował Tamás Dombi 
– zastępca dyrektora Zarzą-
du Dróg Miejskich w Warsza-
wie, ze strony dzielnicy: bur-
mistrz  Mieczysław Golónka i 
jego zastępca Maciej Iwanicki.

Zarząd Dzielnicy Rem-
bertów w załączniku do poro-
zumienia wskazał lokalizację 

7 stacji: 1)  ul. Niepołomicka; 
2)   ul. Pociskowa przy stacji 
PKP; 3) ul. Cyrulików przy 
stacji PKP; 4) skwer przy ul. 
Niedziałkowskiego; 5)  ul. Ka-
drowa przy rondzie Fieldor-
fa „Nila”; 6)  ul. Frontowa/ul. 
Czerwonych Beretów; 7)   ul. 
Paderewskiego. 

Uruchomienie stacji po-
winno nastąpić we wrześniu 
2018 r. Środki na uruchomie-
nie jej zostaną zabezpieczo-
ne przez Dzielnicę Rember-
tów na  łączną kwotę brutto w 
wysokości 989.660 zł, w tym 
w 2018 r. – 141  380 zł, w 
2019 r. – 424 140 zł i w 2020 
– 424 140 zł.

13 czerwca podpisano porozumienie pomiędzy Zarządem Dróg Miejskich i Zarządem Dzielnicy 
Rembertów w sprawie określenia zasad finansowania, uruchomienia i eksploatacji systemu War-
szawski Rower Publiczny – Veturlilo w dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy.

WAKACYJNE ZAJĘCIA 
NA PŁYWALNI MCS ZĄBKI

Sygnatariusze porozumienia, radni i pracownicy urzędu

Grupy ruszą przy minimalnej liczbie uczestników: 6 osób.
Zapisy w BOK i pod numerem telefonu: 504 090 014.                                                                    Zapraszamy serdecznie!

NIEMOWLAKI I MAŁE DZIECI

NAUKA PŁYWANIA DLA DZIECI

PONIEDZIAŁEK  ŚRODA
 PIĄTEK

PONIEDZIAŁEK, ŚRODA, PIĄTEK

(ZAJĘCIA TRWAJĄ 30 MINUT)
Podane terminy obowiązują 
 9-20 lipca.
Koszt cyklu 165 zł ( 6 wejść)
17:00 GRUPA PODSTAWOWA NIEMOWLAKI
17:30 GRUPA ZAAWANSOWANA NIEMOWLAKI
18:00 DZIECI 2-3 LATA
18:30 DZIECI 4-5 LAT

Zajęcia trwają 2 tygodnie
Koszt cyklu: 150 zł (6 wejść)
25 CZERWCA - 6 LIPCA
30 LIPCA-10 SIERPNIA
Bystrzyki (5-6 lat) 17:45-18:30
Bystrzyki (7-9 lat) 18:30 -19:15

ZUMBA PONIEDZIAŁEK Koszt cyklu 80 zł ( 4 wejścia)
20:00 (CYKL:2,9,16,23 lipiec)
20:00 (CYKL:6,13,20,27 sierpień)

AQUA AEROBIC WTOREK
CZWARTEK

Koszt cyklu 160 zł ( 8 wejść)
20:00 (CYKL: 3,10,17,24 (wtorek) 5,12,19,26 (czwartek) lipiec)

REHABILITACJA PONIEDZIAŁEK
ŚRODA

Koszt cyklu 60 zł (4 wejścia)
19:15 (CYKL: 2,4,9,11 lipiec)
19:15 (CYKL: 16,18,23,25 lipiec)
19:15 (CYKL: 20,22,27,29 sierpień) 
Zajęcia poranne odbywają się zgodnie z grafikiem obowiązującym w 
roku szkolnym z wyjątkiem 6.08 do 19.08
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PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

Działalność nieewidencjonowana 
w ustawie Prawo dla przedsiębiorców

Porady Księgowo-Prawne

30 kwietnia 2018 roku we-
szła w życie ustawa Prawo dla 
przedsiębiorców. Ustawa wpro-
wadza szereg regulacji, których 
celem miało być stworzenie 
przyjaznego, przejrzystego sys-
temu regulacji prawnych, który 
ma zachęcić do zakładania i 
prowadzenia własnej działalno-
ści.

Jedną z form wsparcia osób 
zakładających pierwszą działal-
ność gospodarczą jest tzw. dzia-
łalność nieewidencjonowana. 
Istota działalności nieewiden-
cjonowanej polega na zwolnie-
niu przedsiębiorcy z obowiązku 
dokonania wpisu do rejestru 
działalności gospodarczej. Oso-
by prowadzące działalność nie-
ewidencjonowaną podlegają 
zwolnieniu z opłacania składek 
na ubezpieczenie społeczne do 
momentu dokonania wpisu w 
Centralnej Ewidencji i Informa-
cji o Działalności Gospodarczej.

Z możliwości prowadzenia 
nieewidencjonowanej działal-
ności gospodarczej mogą sko-

rzystać jedynie osoby fizyczne 
bez możliwości tworzenia 
spółek osobowych, podejmu-
jące działalność po raz pierw-
szy, bądź po upływie 5 lat od 
wykreślenia z rejestru przed-
siębiorców 

Warunkiem braku koniecz-
ności rejestracji działalności jest 
uzyskiwanie przychodu mie-
sięcznego nie wyższego niż 
50% kwoty minimalnego wy-
nagrodzenia za pracę tj. 1050 zł 
brutto. Jeżeli w którymkolwiek 
miesiącu przychód przekroczy 
tą wartość, rejestracja staje się 
obowiązkowa.

Osoby podejmujące aktyw-
ność w tej nowej formie muszą 
jednak pamiętać, że forma ta 
nie wyklucza konieczności po-
siadania kasy fiskalnej. Jeżeli 
obroty w roku przekroczą kwotę 
20 000 zł lub też dotyczą dosta-
wy gazu płynnego, części do sil-
ników, silników spalinowych 
do  napędu pojazdów, nadwo-
zi do  pojazdów silnikowych, 
przyczep, naczep, kontenerów i 

ich części, części do pojazdów, 
sprzętu radiowego, telewizyjne-
go i telekomunikacyjnego, foto-
graficznego wyrobów z  metali 
szlachetnych, nośników danych 
cyfrowych i analogowych, paliw 
silnikowych, wyrobów tytonio-
wych, napojów alkoholowych, 
perfum i wód toaletowych oraz 
świadczenia usług: przewozów, 
naprawy i obsługi pojazdów sil-
nikowych oraz  motorowerów, 
opieki medycznej, prawniczych, 
doradztwa podatkowego, ca-
teringu, usług: fryzjerskich, 
kosmetycznych i kosmetolo-
gicznych. Osoba prowadząca 
aktywność w tej formie będzie 
miała obowiązek ewidencjo-
nowania sprzedaży na kasie 
fiskalnej.

Opracował: 
Sławomir Stwora 

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy 

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/dzialalnosc-
nieewidencjonowana-w-ustawie-
prawo-dla-przedsiebiorcow

 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych 
zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. 
poz. 1496, ze zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Zarządu Powiatu Wołomińskiego, reprezentowanego przez 
pełnomocnika P. Piotra Szydłowskiego, złożony w dniu 07.06.2018 r., postępowania ad-
ministracyjnego w sprawie znak WAB.6740.14.27.2018 o wydanie decyzji o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4338W 
(ul. Mazowiecka) w Starych Załubicach na odcinku od dz. nr ew. 269/14 do dz. nr ew. 
283/5 obręb 0021, Stare Załubice, gm. Radzymin”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – nu-

mery działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Powiatu Wołomińskie-
go, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 167/2 (167/5, 167/6), 167/4 (167/7, 167/8), 243/3 (243/5, 243/6, 243/7) w ob-

rębie 0021-Stare Załubice, jedn. ewid. 143409_5 Radzymin obszar wiejski.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu niewcho-
dzące w skład projektowanego pasa drogowego ew. nr: 281/5, 281/8, 280/1, 489/1 w ob-
rębie 0021-Stare Załubice, jedn. ewid. 143409_5 Radzymin obszar wiejski.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można 
zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budow-
nictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów   tj. pn. 10-18, wt. 12-16, 
śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do 
czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administra-
cyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 
14 dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Porozumienie dla Wołomina
środowisk jest podjęcie dzia-
łań na rzecz lepszego i skutecz-
niejszego zarządzania Woło-
minem począwszy od kaden-
cji 2018-2023. Negatywnie 
oceniamy obecny sposób za-
rządzania miastem, dlatego w 
najbliższym czasie zaprezen-
tujemy, przygotowany z posza-
nowaniem woli mieszkańców 
Program dla Wołomina, wska-
zując m.in. niezbędne kierunki 
rozwoju. Naszym priorytetem 
jest zarządzanie w oparciu o 
tak silne podstawy, jak akcep-
tacja i poparcie mieszkańców.

Wkrótce przedstawimy kan-
dydatów do Rady Miejskiej oraz 
naszego kandydata na stanowi-
sko Burmistrza, który zostanie 
wybrany w trakcie prawyborów 
organizowanych przez tworzony 
wspólny komitet wyborczy.

Apelujemy do lokalnych sto-
warzyszeń, towarzystw, klubów i 
osób fizycznych, którym na ser-
cu leży dobro Wołomina i jego 
mieszkańców o popieranie na-
szej inicjatywy i zaangażowania 
się we wspólne działania” – czy-
tamy w nadesłanej informacji 
prasowej.

9 czerwca 2018 r. trzy – 
jak zapewniają liderzy - zna-
ne od lat, popularne i cieszące 
się zaufaniem mieszkańców 
środowiska samorządowe 
podjęły decyzję o wspólnym 
działaniu i powołaniu jedne-
go komitetu wyborczego w 
wyborach samorządowych 
2018 r. Tego dnia porozu-
mienie podpisały: Mazowiec-
ka Wspólnota Samorządowa 
Koło Wołomin reprezento-
wana przez Przewodniczące-
go Koła Tomasza Kowalczy-
ka, Wołomińskie Towarzy-
stwo Samorządowe – Samo-
rządowy Komitet Wyborczy 
SKW reprezentowany przez 
Prezesa Jerzego Mikulskiego 
i Platforma Obywatelska RP 
Koło Wołomin reprezento-
wana przez Przewodniczące-
go Koła Igora Sulicha.

„Sygnatariusze Porozu-
mienia wyrażają wolę współ-
pracy w imieniu swoich ugru-
powań zrzeszających do-
świadczonych samorządow-
ców, zaangażowanych działa-
czy społecznych, osoby od wie-
lu lat działających dla Woło-
mina i jego mieszkańców.

Głównym celem Porozu-
mienia i współpracy trzech 



     ←  12(301)  21 czerwca 2018  →  7GAZETA BEZPŁATNA

WYDAWCA: AB PERFEKT
Adres do korespondencji: 
Moja Gazeta Regionalna 

05-091 Ząbki ul. Targowa 11
Redaktor Naczelna: Urszula Szaliłow

Dyżur redakcyjny: 
tel. 600 29 31 29

e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

Biuro ogłoszeń:
VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28
Redakcja zastrzega sobie prawo do 
skracania tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie 
zwracamy. Za treść ogłoszeń nie odpo-
wiadamy.

PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnię brukarzy i pomocników 

brukarzy. Tel. 512 289 277

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, poddasze, 
tel. 504-298-135 

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Praca w kuchni - EMILIANÓW. 
Tel: 694 431 932

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

MOTORYZACJA

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Kupię ziemię rolną w okolicy Radzy-
mina, tel. 727 999 900

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

NIERUCHOMOŚCI

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

 Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię kobiety w cukierni w Dą-
brówce. Atrakcyjne warunki.
Tel. 602 351 430



Debata w Ząbkach o bezpieczeństwie
25 czerwca o godz. 18.00 w Urzędzie Miasta Ząbki rozpocznie 

się kolejna już w tym roku debata społeczna z mieszkańcami pn. 
„Porozmawiajmy o bezpieczeństwie – możesz mieć na nie wpływ”. 
Komendant Komisariatu Policji w Ząbkach podinsp. Dariusz Ko-
rzeń, burmistrz Ząbek Robert Perkowski serdecznie zapraszają 
mieszkańców Ząbek do czynnego udziału w spotkaniu w nowej 
formule, dotyczącym bezpieczeństwa publicznego.

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w za-
kresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496, ze zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania admini-
stracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Miasta Marki, reprezentowanego przez pełnomocnika P. Henryka Tarnowskiego, z dnia 23 mar-
ca 2018 r., złożony w dniu 23 marca 2018 r., zmieniony pismem z dnia 25 maja 2018 r., postępowania administracyjnego w sprawie 
znak WAB.6740.14.7.2018 o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Rozbudowa drogi gminnej 
ul. Granicznej w Markach: etap I – odcinek od al. Marszałka Józefa Piłsudskiego do skrzyżowania z ul. Modrzewiową, etap II – 
odcinek od skrzyżowania z ul. Modrzewiową do ul. Spacerowej”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery działek przeznaczone do przejęcia pod 

inwestycję na rzecz Gminy Marki, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 6/1 (6/7, 6/8), 12/25 (12/26, 12/27), 20 (20/3, 20/4), 29 (29/3, 29/4) w obrębie 0004-1-04, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 61/7 (61/13, 61/14, 61/15), 63/1 (63/27, 63/28) w obrębie 0005-1-05, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 111 (111/3, 111/4), 83 (83/1, 83/2), 125 (125/1, 125/2, 125/3), 126 (126/1, 126/2), 127 (127/1, 127/2), 128/2 (128/3, 128/4) 

w obrębie 0006-1-06, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 171/1 (171/4, 171/5), 12 (12/3, 12/4), 13 (13/3, 13/4), 3/2 (3/3, 3/4), 4/8 (4/9, 4/10) w obrębie 0010-1-10, jednostka ew.: 

143402_1 - Marki,
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Marki, niepodlegające przejęciu (tłustym drukiem – numery działek 

w projektowanym pasie drogowym, w nawiasach - numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 42/2, 7/1, 42/1, 106, 12/9, 14/11, 15/15, 17/8, 18/23, 19/12 (19/13, 19/14), 21/3, 22/5, 22/6, 24/2, 25/15, 27/16, 31/9, 32 

(32/7, 32/8), 33/16, 34/14, 131/10 w obrębie 0004-1-04, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 106 (106/1, 106/2, 106/3), 97/1, 98/8, 103/2, 104/19, 105/16, 105/15 w obrębie 0005-1-05, jednostka ew.: 143402_1 - 

Marki,
−	 ew. nr: 112, 84/3, 128/1 w obrębie 0006-1-06, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 120/5 (120/7, 120/8), 120/6, 2/2, 6/1, 2/1, 7/1, 9/3, 10/5 (10/15, 10/16), 10/6 (10/17, 10/18), 74, 18/10, 20/1, 21/1, 22/1, 

23/1, 23/10 (23/11, 23/12), 26/1 (26/38, 26/39), 19 (19/1, 19/2) w obrębie 0009-1-09, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 75 (75/5, 75/6, 75/7, 75/8), 161 (161/1, 161/2), 213, 10/2 (10/5, 10/6), 11/1, 11/2, 8/20, 1/4, 2/32, 2/14, 2/7, 2/1 (2/99, 

2/100), 3/1, 4/7, 4/3, 2/48 w obrębie 0010-1-10, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Marki w całości:
−	 ew. nr: 61/8 w obrębie 0005-1-05, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 14/5 w obrębie 0010-1-10, jednostka ew.: 143402_1 – Marki.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicznych, niewchodzące w skład projek-
towanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery działek przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu 
i innych dróg publicznych, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 72,  12/8, 14/4, 32 (32/7, 32/8)  w obrębie 0004-1-04, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 74, 75/7, 75/6, 104/18, 106 (106/1, 106/2, 106/3) w obrębie 0005-1-05, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 85, 98/8, 68/2 w obrębie 0006-1-06, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 10/5 (10/15, 10/16), 10/6 (10/17, 10/18), 80, 26/21, 29 w obrębie 0009-1-09, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,
−	 ew. nr: 72, 174, 161 (161/1, 161/2), 2/59, 8/20, 1/9, 75 (75/5, 75/6, 75/7, 75/8),  w obrębie 0010-1-10, jednostka ew.: 143402_1 - Marki,

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w 
Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, 
śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.) 
doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia publicznego ogłoszenia.


